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Comité van Aanbeveling  
 

Wij zijn trots op ons Comité van Aanbeveling. Bevlogen mensen die met ons 
meedenken, adviezen geven en ons alert houden. Zij helpen ons de goede 
naam van onze stichting te behouden. 
 
 

Marc Jansen 
Mijn naam is Marc Jansen en woon in Zetten. Ben getrouwd en heb 2 dochters 
en een zoon. Ik ben werkzaam als Directeur Bestuurder van Woonstichting 
Valburg. Een in aantal woningen kleine corporatie in Overbetuwe, maar 
betekenisvol in de 7 dorpen waarin wij werken. Wij zetten ons in voor de 
waarden Thuis, Diversiteit, Duurzaamheid, Sociaal Economisch Ontwikkelen 
en Gemeenschapszin. Waarden die ik ten volle deel, ook persoonlijk.  
 
Ik heb zowel voor bedrijfsleven als voor overheid gewerkt en voel mij daar 
tussenin, voor maatschappelijke organisaties werkend, op mijn plek. Zo ben ik 
mede oprichter van de Huiskamer van Heteren , die van, voor en door Heteren 
is. Ik zoek naar vernieuwing en verbetering vanuit een beeld van de 

(toekomstige) samenleving. Kansgelijkheid, gemeenschapsontwikkeling en de transitie naar een 
duurzame samenleving zijn daarin grote thema’s. Ik geloof er in om dat op te bouwen op een kleine 
schaal, in dorpen en buurten, gebruik makend van de krachten die daar bestaan. Ik kan daarbij niet 
zonder samenwerking in een groot netwerk. 
 
Motivatie 
Iedereen daarin meenemen is een uitdaging waar ik mij graag voor inzet. 4WD.CARE biedt kansen 
aan mensen om mee te doen, binnen en over grenzen heen. Daar zet ik mij graag voor in vanuit het 
Comité van Aanbeveling.           

 

 
Carin Schoenmakers 

Ik ben geboren in het Liemerse Zevenaar op 12 april 1970. Na allerlei 
omzwervingen ben ik in 2013 gestart met mijn eigen bedrijf Memora 
uitvaartverzorging. Ik werk als uitvaartbegeleider waarbij ik de familie vanaf het 
overlijden tot na de uitvaart bij sta om te ont-zorgen. Inmiddels heb ik een mooi 
team om mij heen opgebouwd met allemaal dezelfde passie: een persoonlijke 
en passende uitvaart te organiseren. Want iedereen verdient een mooi 
afscheid. Inmiddels wordt onze dienstverlening met een 9,9 beoordeeld door 
de nabestaanden. Iets waar wij heel erg trots op zijn. Ook ben ik psycholoog 
en hier heb ik in mijn werk veel profijt van. Ik luister naar en observeer de 
nabestaanden en voel al snel de sfeer aan, of wat belangrijk is.  
Ook sta ik bekend als iemand die graag met humor wat lucht brengt in de 

moeilijke tijd van het afscheid nemen. Zo gaat het: met een lach en een traan. Het voelt voor mij als 
een voorrecht dat ik dicht bij mensen mag staan in een voor hen kwetsbare periode.  
 
 
 

https://huiskamervanheteren.nl/
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Motivatie 
Regelmatig hoor ik van nabestaanden dat ze het moeilijk vinden om spullen van de overledene zo 
maar weg te doen. Als ik dan vertel over Stichting 4WD.CARE dan worden ze enthousiast en vragen 
ze of ik de spullen naar deze Stichting kan brengen. Soms willen ze het graag zelf doen om zelf te 
ervaren of de spullen goed terechtkomen. Dit kan ook meehelpen in de verwerking van het verlies. 
Hans ontvangt deze mensen altijd met veel gevoel en geeft met liefde een rondleiding. Zelf heb ik 
ook ervaren via Rotary Arnhem/Huissen hoe zorgvuldig het transport gaat. Dat er altijd met 
plaatselijke mensen contact is en daardoor de spullen goed terecht komen. Het hergebruik van 
spullen voor mensen die het heel goed kunnen gebruiken, spreekt mij heel erg aan. Daarnaast het 
begeleiden van asielzoekers door hen taal- en rekenles aan te bieden, vind ik super. Net zo als het 
opknappen van spullen en dit verkopen voor het goede doel. Een mooie circulaire stichting 
waarvoor ik mijn hulp en netwerk graag aanbied. 
 

 
Jan Willem Heijting 

Mijn naam is Jan Willem Heijting. Ik ben getrouwd met Olga en heb een dochter 
en een zoon. Inmiddels ook twee kleinkinderen. Wij wonen allemaal in Huissen. 
In mijn werkzame leven was ik een van de directeuren van Heijting Groep B.V. 
Een familie bedrijf waarvan ik deel uitmaakte van de derde generatie. 
Hoofdactiviteit was de wegenbouw, maar daarnaast ook actief in Milieuservice, 
projectontwikkeling en Bordbusters. Mijn pensionering begon in 2020, maar toch 
altijd wat aanverwante werkzaamheden omhanden gehouden. In 2016 heb ik de 
Stichting 4WD.CARE leren kennen en heb voor de eerste keer met een konvooi 
mee gereden naar Bosnië. Daarna nog twee keer Bosnië en eenmaal naar 
Kroatië.  Het enthousiasme van het bestuur, maar zeker ook van alle 
vrijwilligers, werkt aanstekelijk. Zeker als ik de resultaten zie van alle projecten 

die worden aangepakt. Inmiddels dus dit al de nodige jaren van dichtbij kunnen volgen. 
 
Motivatie 
Waarom heb ik ja gezegd om lid van het Comité van Aanbeveling te worden: 
Persoonlijk vind ik het mooi om wat bij te dragen, op en andere wijze dan voorheen, gezien de 
groeiende ambities van de stichting. Inmiddels is de stichting dermate veelomvattend geworden dat 
het begrijpelijk is dat het bestuur ervoor kiest om de basis van de mogelijkheden om support te 
krijgen vergroot. Voor mij ook een voortzetting van de plezierige contacten die ik in de afgelopen 
jaren heb ervaren. 
 

Toon van Asseldonk 
Vanuit je eigen overvloed een kleine bijdrage leveren om het leven van anderen 
wat op te fleuren. Van mensen in je directe omgeving die het minder hebben 
dan jij of van mensen die elders op de wereld in de problemen zijn gekomen.   
 
Motivatie 
Ik ken Hans Saris en de Stichting 4WD.CARE al jaren en heb gezien hoe zij 
zonder al te veel ophef een groot effect kunnen hebben door hun gerichte 
acties. Mooie initiatieven om een deel van onze welvaart te delen met mensen 
die het minder hebben. Daarom kan ik betrokkenheid bij en deelnemen aan hun 
werkzaamheden van harte aanbevelen. 

 


